

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell
Sharp, announced today that Canada and the Republic of Malawi have decided to
establish diplomatic relations at the High Commissioner level. The text of the
communiqué issued in Ottawa and in Zomba follows:

"The Government of the Republic of Malawi and the Government of
Canada have decided to establish diplomatic relations between the two
countries and to exchange diplomatic representatives at the level of
High Commissioner. Mr. A.F. Broadbridge, Canadian High Commissioner
to Zambia, has been appointed non-resident Canadian High Commissioner
to the Republic of Malawi. Mr. Mbye, Malawi Permanent Representative
to the United Nations and Malawi Ambassador to the United States has
been appointed non-resident Malawi High Commissioner to Canada."

- - - -

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell
Sharp, a annoncé aujourd'hui que le Canada et la République du Malawi ont décidé
d'établir des relations diplomatiques au niveau de haut-commissaire. Voici
le texte du communiqué publié à Ottawa et à Zomba:

"Le Gouvernement de la République du Malawi et le Gouvernement
du Canada ont décidé d'établir des relations diplomatiques entre
les deux pays et d'échanger des représentants diplomatiques au niveau
de haut-commissaire. M. A.F. Broadbridge, haut-commissaire du Canada
auprès de la Zambie a été nommé haut-commissaire non résident du
Canada auprès de la République du Malawi. M. Mbye, représentant
permanent du Malawi aux Nations Unies et ambassadeur du Malawi aux
Etats-Unis, a été nommé haut-commissaire non résident du Malawi
au Canada."